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1. Mötets öppnande 

Ordföranden Bertil Orrby förklarade mötet öppnat och 

hälsade alla välkomna. 

2. Val av justerare 

Liz Adams Lyngbäck valdes jämte ordföranden Bertil Orrby 

att justera dagens protokoll. 

3. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med ändringen: 

• Nytt ärende 9: Information om avsägelse 

• Ärende 4: Föredragning – Lekvärdesriktlinjer för 
förskole- och skolgårdar blir ärende 5 

• Ärende 5: Föredragning - Hörsel- och synpedagogiska 
navet avseende kartläggningen för elever med hörsel- 
och synnedsättning blir ärende 4 

 

4. Föredragning - Hörsel- och synpedagogiska navet 

avseende kartläggningen för elever med hörsel- och 

synnedsättning  

Ebba Mahler Hjerth och Simon Alvring föredrog ärendet.  

 

Hörsel- och synpedagogiska navet informerade bland annat 

om syfte och mål: 

 

•  Elever med hörsel- och synnedsättning ska ta del 

av en anpassad lärmiljö och undervisning under 

gymnasieutbildningen  

• Stödja samtliga kommunala gymnasieskolor, 

personal på skolorna och elever med hörsel- eller 

synnedsättning  

• Kompetensutveckling och information till skolledare, 

lärare och elevhälsa  

• Följa upp antagning och förbereda övergång till 

hörselanpassad utbildning på Kungsholmens västra 

gymnasium (KVG) och Thorildsplans gymnasium 

(THG)  

 

Frågor under mötet 

Fråga ställdes hur elevträffar anordnas och vad som tas 

upp vid mötena. Träffarna startade under pandemin, digitala 

möten, cirka fem till sex deltagare per tillfälle. Det är olika 

teman vid träffarna. Det är fler elever som deltar vid fysiska 

träffar på skolorna. 
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Fråga ställdes angående statistiken, att det tycks vara ett 

lågt värde av deltagare. Det har genomförts en inventering 

höstterminen 2023 och det arbetet kommer att fortsätta. 

Statistiken kan eventuellt visa att det råder ett mörkertal. 

 

Fråga ställdes om samarbete med SPSM. Det ses över för 

att nå en kontinuerlig samverkan. 

 

Presentation  

Presentationen från mötet skickas ut till rådet. 

 
5. Föredragning – Lekvärdesriktlinjer för förskole- och 

skolgårdar  

Malin Jönsson föredrog ärendet avseende budgetuppdraget 

lekvärdesriktlinjer för förskole- och skolgårdar. Information 

lämnas att rådet kommer att delges ett utkast på riktlinjerna. 

Tidplanen är att nämnderna ska få ärendet för beslut under 

hösten 2024. 

 

Frågor under mötet 

Fråga ställdes om utredningen har övervägt hur 

funktionsnedsättningar kan påverka leken. Det perspektivet 

har varit med i arbetet. 

 

Fråga ställdes om utredningen har övervägt hur växter och 

luft kan påverka eleverna. Det perspektivet har varit med i 

arbetet, dels bullernivåer, och dels luftföroreningar i 

programmet samt lämpliga växter. 

 

Presentation  

Presentationen från mötet skickas ut till rådet. 

 

6. Eventuella frågor avseende nämndärenden 

 

6.1 Utbildningsnämnden - Skrivelse om "Det syns inte” 
Ordföranden Bertil Orrby informerade att det framgår i 
utbildningsförvaltningens tjänsteutlåtande att grundskolan 
och gymnasieskolan kommer fortsatt kunna använda 
lärverktyget ”Det syns inte”. 
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7. Rådets fortsatta arbete med balanslistan 

Följande ärende/tema ska tillföras balanslistan:  

- lekvärdesriktlinjer  

 

8. Övriga frågor 
 

8.1 Inför mötet med förskolenämndens presidium 
Rådet resonerar vidare om teman/frågor per mejl och 
återkopplar senast den 22 maj till förskoleförvaltningen.  

 
8.2 Inställt möte  
Information lämnades att rådets möte med 
utbildningsnämndens presidium den 4 juni är inställt. 

 

9. Information om avsägelse 

Ordföranden Bertil Orrby informerade att Rakel Eriksson 

har lämnat in en avsägelse av uppdrag i rådet. 

 

10. Mötets avslutande 

Ordföranden Bertil Orrby förklarade mötet avslutat. 


